
Mgr. Jiří Beneda předložil 2 interpelace: 

 

• Zeptal se, jestli přišla odpověď z MHMP na dotaz, jestli je v pořádku, jakým způsobem 

byla zadána zakázka na novou fasádu knihovny.  

Odpověď p. starosty Mgr. Petra Měšťana: Městská část Praha 20 se nedotazovala MHMP na 

to, zda je v pořádku, jakým způsobem byla zadána zakázka na novou fasádu knihovny, a proto 

ze strany MHMP nemohlo být vůči městské části Praha 20 jakkoliv odpovězeno. V rámci 

dílčího přezkoumání hospodaření si MHMP již na podzim roku 2020 vyžádal pouze podklady 

k této zakázce a do dnešního dne od MHMP nemá žádnou oficiální zprávu o výsledku 

přezkoumání této zakázky, resp. informace o nezákonnosti postupu nebo jiných nedostatcích 

při zadávání zakázky na fasádu knihovny.  

 

• Zeptal se, jestli došlo ke změně předmětu smlouvy nějakým jiným smluvním ujednáním, než 

vyplývá ze smlouvy o spolupráci z r. 2017 se společností Konhefr. 

Odpověď Ing. Z. Vavrušky: Ke smlouvě o spolupráci z 11.1. 2017 byl uzavřen 15.3. 2019 

dodatek č. 1 schválený RMČ dne 14.3. 2019 usnesením č. RMČ/15/22/0160/19. Dodatek 

neměnil rozsah smluvního plnění, pouze postavil na jisto skutečnost, že právy a povinnostmi 

ze smlouvy vyplývajícími jsou smluvní strany vázány za podmínky, že bude vydáno 

pravomocné územní rozhodnutí na stavbu „Výstavba Bílý Vrch“ do 31.12. 2021 a stavební 

povolení do 31.12. 2023.  

 


